
ABACE2019 TRANSPORTATION

SHUTTLE BUS SCHEDULE 
Monday, April 15	 07:45 - 18:30
Tuesday, April 16	 07:45 - 18:30
Wednesday, April 17	 08:45 - 18:30
Thursday, April 18	 08:45 - 15:30

Pick up and drop off will be outside the Shanghai Hawker 
Pacific FBO Gate on Ying Bing 7th Road. 

PUBLIC TRANSPORTATION 
Attendees may take the Shanghai Metro Line 10 and exit at the  

Shanghai Hongqiao International Airport Terminal 1 stop.

EXHIBITOR PICK-UP & DROP-OFF PERMITS 
These permits allow vehicles to only pick up and drop off passengers 
outside of the main entrance to the FBO campus across from the  
security gate. Permits do not allow access inside the FBO campus. 

Permits are available for 950 RMB and may be ordered in advance  
or purchased on-site at registration, while supplies last. Please 
 contact exhibits@abace.aero for more information.

HOTEL SHUTTLE BUSES 
Shuttle buses will run between the hotels listed below and the 
ABACE2019 show site at the Shanghai Hongqiao International  
Airport on show days:

•	Marriott Shanghai Hongqiao

•	Hilton Shanghai Hongqiao 

Service is every 20-30 minutes

TERMINAL 1 SHUTTLE BUS 
Shuttle bus service will transport attendees to/from the Terminal 1 
Transportation Center, the taxi stand and airport arrival/departure 
area at the Shanghai Hongqiao International Airport. Pick up and drop 
off will be at the Sightseeing Bus Area located at the Transportation 
Center Ground Level.

Note: Taxis are also available on Konggang Road  
at the corner of China Construction Bank.

APRIL 16-18, 2019



ABACE2019 交通运输

酒店穿梭巴士   
ABACE 穿梭巴士服务将于以下展会日期在下列 
酒店和上海虹桥国际机场之间提供：

•	上海万豪虹桥大酒店  
每 20-30 分钟一班

•	上海虹桥元一希尔顿酒店 
每 20-30 分钟一班

1号航站楼穿梭巴士   
穿梭巴士将负责将与会者运至上海虹桥国际机场  
1 号航站楼交通中心、出租车站和进港/出港区域。 
接送服务将在位于地面交通中心的观光巴士车站提供。

备注：空港路上中国建设银行拐角处能够打到出租车。

穿梭巴士时间表 
4月15日（星期一） 	 07:45 – 18:30
4月16日（星期二） 	 07:45 – 18:30
4月17日（星期三）  	 08:45 – 18:30
4月18日（星期四）       08:45 – 15:30

下客即走”处，位于迎宾七路99号上海霍 
克太平洋航空服务中心门口。

公共交通   
与会者可以乘坐上海地铁 10 号线， 在“上海国际机场  
1 号航站楼”站下车。

参展商接送通行许可证  
持有这些通行许可证后，参展商仅可以在安检门固定 
基地运营商 (FBO) 场地的主入口外开车接送乘客。 
持有此通行许可证不可进入 FBO 场地内。

通行许可证每张 950 元人民币，可在现场注册服 务台购买，售空
为止。获取更多相关信息，请发送 电邮至 exhibits@abace.aero.


